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ZÁPIS Z ROKOVANIA VEDENIA  
zo dňa 18. februára 2019 

 
 

Prítomní:  Kmeť, Čižmár, Lumnitzer, Modrák, Behún, Cimbala, Zibrinyi, Palša, Harčár  
  
Neprítomní O/N:   Pandula, Weiss / 0 

 

 
 
 
ÚLOHY 
Úloha Feb. 8/2019 
 Požiadať fakulty o spolufinancovanie členského poplatku v KIC Raw Materials. 
     Z: prof. Weiss 
     T: 20. 02. 2019 
Úloha Feb. 9/2019 
 Vyžiadať konkretizáciu aktuálnej a plánovanej spolupráce fakúlt s pracoviskami VŠB-TU Ostrava. 
     Z: prof. Weiss 
     T: 25. 02. 2019 
Úloha Feb. 10/2019 
 Pripraviť aktualizáciu Dlhodobého zámeru TUKE za jednotlivé oblasti. 
     Z: členovia vedenia 
     T: 15. 03. 2019 
 
 
UZNESENIA 
 

Uznesenie Feb. 1/2019 
 Vedenie TUKE súhlasí s podpísaním memoranda o spolupráci s Northheast Forestry University, 
Harbin v Číne. 
 

Uznesenie Feb. 2/2019 
 Vedenie TUKE schválilo novelizovaný Ubytovací poriadok ŠDaJ TUKE. 
 
 Uznesenie Feb. 3/2019 
 Vedenie TUKE súhlasí so zrušením pracoviska Ústavu súdneho inžinierstva Žilinskej univerzity v 
Žiline na TUKE. 
 
Uznesenie Feb. 4/2019 
 Vedenie TUKE súhlasí s inštaláciou inteligentnej lavičky pred hlavnou budovou TUKE. 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

TECHNICKÁ UNIVERZITA V KOŠICIACH 



 

 
INFORMÁCIE 
prof. Kmeť informoval o: 

 návšteve podpredsedu Európskej komisie pre Energetickú úniu Maroša Šefčoviča, 

 pozvánkach na vedecké a spoločenské akcie, 

 aktuálnej situácii ohľadom organizácie EYOF 2021 v Košiciach, 

 zasadnutí a programe Rady vlády, 

 žiadosti dekana FBERG o spolufinancovanie členského poplatku v KIC Raw Materials. 
 

prof. Lumnitzer informoval o: 

 výzve “Vysoká škola pre prax“ a záujme jednotlivých fakúlt o zapojenie, 

 ponuke organizácie seminárov Centrom pre ukrajisko-slovenskú spoluprácu, 
 
prof. Modrák informoval o: 

 žiadosti o spolupráci pre modernizácii vykurovacích systémov v Zakarpatskom regióne, 

 memorande o spolupráci TUKE s Northheast Forestry University, Harbin v Číne. 

 stretnutí prorektorov pre zahraničné vzťahy na STU na tému Slovensko v oblasti 
internacionalizácie. 

 
prof. Weiss informoval o: 

 nahlásených oblastiach spolupráce fakúlt s pracoviskami VŠB-TU Ostrava, 

 zisťovaní spolupráce v oblasti projektu Európska sieť univerzít s AGH Krakow. 
 

Ing. Behún informoval o: 

 otvorení zrekonštruovanej telocvične T4 pre účely nového športu na TUKE – Headees, 

 novelizovanom Ubytovacom poriadku ŠDaJ TUKE, 

 ponuke inštalovania inteligentnej lavičky pred hlavnou budovou TUKE. 
 

prof. Cimbala informoval o: 

 harmonograme, vyhlásení a organizačnom zabezpečení Volieb rektora TUKE. 
 

PhDr. Zibrinyi informoval o: 

 žiadosti od zamestnancov FBERG ohľadom postupu pri vybavovaní rekreácií zamestnancov. 
 

Bc. Palša informoval o: 

 žiadosti študentov o využívanie telocvične T1 pre konanie futbalových turnajov. 
 

 

 

  prof. Ing. Stanislav Kmeť, CSc. 
                                                rektor TUKE 

zapísal: Ing. Adrián Harčár, PhD. 


